
 
Svar på interpellation HVB-hem 

Har Hylte Kommun i dagsläget några barn eller ungdomar placerade på HVB-hem? 

• Nej, och placeringar i olika vårdformer redovisas på varje nämnd. Det kan också betonas att 
Hylte kommun inte har placerat yngre barn på HVB utan det är endast tonåringar som 
placerats i denna vårdform. 

  

Vilken kännedom har kommunen om säkerheten och tryggheten för barn och ungdomar som Hylte 
Kommun har placerade på HVB-hem? 

• Vi har inga placeringar i dagsläget men när vi har placeringar så följer vi upp dem 
regelbundet. 

  

Vilken bakgrundskoll gör Hylte Kommun på HVB-hem som kommunen använder sig utav för 
placeringar av barn och unga? 

• Upphandlingen av HVB-hem görs av Kommunförbundet Skåne som då också gör kontroll och 
uppföljning. Vi matchar varje placering mot tänkt vårdalternativ och undersöker om tänkt 
vårdform uppfyller barn/ungdomens behov. 

  

Besöker Hylte Kommun HVB-hem som kommunen använder sig utav? 

• Det görs regelbundna besök när det finns en placering. 

 


